
Zápisnica 
 

zo  zasadnutia komisie výstavby a dopravy (VaD) pri Miestnom zastupiteľstve Mestskej 

časti Bratislava - Záhorská Bystrica, konaného dňa 14. 10. 2013  

 

 

                      Prítomní členovia komisie:    podľa prezenčnej listiny (tvorí prílohu originálu zápisnice)               

                                      p. Fatyka,  Ing. Štefan Jánoš,  Ing.  Kopčák,   

                                                p.  Sajan,  Ing. Ihringová                                                
___________________________________________________________________________    

 

Program: 

 

1. Petícia občanov proti osadeným stĺpikom v ul. J. Raka 

2. Ul. Čsl. tankistov – stanovisko KR PZ v BA na osadenie DZ  

3. Rôzne 

  

 

K bodu 1: 

Členovia  komisie, po oboznámení sa s obsahom petície občanov proti uzatvoreniu časti 

komunikácie Jána Raka pevnými stĺpikami, ktoré boli osadené na základe  petície občanov zo 

dňa 14. 1. 2013, k predmetnej veci zaujali nasledovné stanovisko:    

Nakoľko problémom osadenia stĺpikov sa zaoberali  už na zasadnutí  dňa 6. 2.  2013, 

s ohľadom na prvú petíciu, zotrvávajú na svojom pôvodnom  stanovisku, a to,  že sa 

stotožňujú so stanoviskom miestneho kontrolóra zo dňa 17. 1. 2013  a doporučujú riešiť 

záujmové územie obmedzujúcimi dopravnými značkami, alebo ako pešiu  zónu. 

K samotnému osádzaniu dopravných značiek je potrebné uviesť, že osadzovanie dopravných 

značiek sa môže realizovať len po odsúhlasení projektu dopravy v komisii dopravy na 

Magistráte hl. mesta SR Bratislavy, a to isté platí aj pre ich odstraňovanie. 

 

K bodu 2: 

Komisia ešte na svojom zasadnutí dňa 15. 5. 2013 po zhodnotení a posúdení všetkých 

súvisiacich aspektov ohľadom žiadosti na osadenie dopravnej značky o zákaze prejazdu 

nákladných vozidiel po ulici Čsl. tankistov /v smere do DNV/  a ich presmerovanie okolo 

družstva a Markízy, sa stotožnila s názorom, že presmerovanie z hľadiska bezpečnosti cestnej 

premávky nie je žiadúce. Nakoľko lokalita, kde vyúsťuje záujmová ulica je stanovená 

v schválenom územnom pláne ako zmiešané územie obchodu, výrobných a nevýrobných 

služieb, nie je možné ťažkú automobilovú dopravu vylúčiť. 

Požadované riešenie neodsúhlasili ani zástupcovia  v komisii dopravy na Magistráte HMB, 

konanej dňa 21. 6. 2013.  

  

K bodu 3: 

Na záver v časti „Rôzne“ bola vedená všeobecná diskusia o aktuálnych problémoch 

s parkovaním v obci,  o prebiehajúcej výstavbe na území obce a po skončení diskusie bolo  

zasadnutie ukončené. 

 
V Bratislave,  15. 10. 2013 

Zapísala: Ing. Ihringová  
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